
Bestyrelsesmøde, Frøgården d.7/4-16 

I mødet deltog:  

Nikolaj Winther, Lonnie Paulsen, Jeanett Andreá og H. Jacob Taaning 

Referant: H. Jacob Taaning 

Afbud: Regnar Rabe 

 

Godkendelse af aktuel dagsorden: 

Dagsordenen er godkendt af alle tilstedeværende. 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde: 

Referat fra seneste bestyrelsesmøde er godkendt af alle tilstedeværende. Referat rettet en smule til 

således det ligner tidligere bestyrelsers referater. Fremover skal de tilstedeværende underskrive referatet. 

 

Beboerhenvendelser: 

Én henvendelse med henblik på udlejning af festlokale, d. 8/3, mail videresendt. Beboeren vil gerne stå for 

udlejning af festlokale i nr. 35. Vi vil formentlig drukne i klager og selvom alle tilstedeværende er enige om, 

det er rart lokalet kunne bruges, mener bestyrelsen ikke, at forslaget kan imødekommes. Det vedtages at 

forslaget afvises, og ønsker beboeren en uddybende forklaring, kan formanden stå for denne. 

Mail fra beboer vedrørende problem i vedkommendes opgang med varmt vand. Rørene har været kalket 

til, så der er nu sat ind med forskellige tiltag således rørene kan renses. Stramt budget, mulighed for 

kulsyreventiler. Store udgifter hvis vandet skal løbe længe. Stor frustration fra beboer. 

 

Orientering af post v/formand 

Brev fra Fibia vedrørende opsætning af router i bestyrelseslokalet, Nikolaj vil lukke op hernede således han 

ikke skal gå hernede i hele tidsrummet som Fibia har meldt ud. (7-16 d. 29/4) 

Haslev Antennelaug inviterede til ordinær generalforsamling som blev afholdt d. 31/3. Ingen medlemmer af 

bestyrelsen deltog. 

 

 

Henvendelser og lignende siden sidst 



Ingen henvendelser til bestyrelsen siden sidst fra nogen steder. 

Sager til drøftelse og beslutning: 

Frøspiren: Snak om små konkurrencer med små præmier, kaffe eller lignende, måske vil folk i højere grad 

læse Frøspiren, hvis der er små konkurrencer. Forslag om undersøgelse af hvor mange der i realiteten læser 

bladet, da det er et dyrt blad at udgive, hvis ingen læser det. Nye tiltag (Berit) kunne skrives i Frøspiren. 

God idé med kalender i FS så folk ved hvad der kommer til at ske i Frøgården. 

Angsøgning: Ikke nødvendigt med kasserer, 1000 kroner, boner gemmes, forslag om modernisering af 

bestyrelseslokalet med nyere, pænere billeder, forslag om at få et indkøbskort til enten Netto eller Fakta da 

varerne i Menu er meget dyre. Punktet ændres i forretningsordenen (evt) 

Afbud: afbud senest to dage før med mindre man er syg, således formanden kan planlægge sin hverdag. 

Huskehjælper: Hvad skal lægges på hjemmesiden, billede af gravearbejde kan lægges på hjemmesiden, 

hjælp til med at alting bliver husket. Alle vil prøve at hjælpe til med at blive husket. 

 

Glemte punkter: 

Der er ikke umiddelbart nogen glemte punkter. 

 

Eventuelt: 

Én fra bestyrelsen skal vælges som deltager i Projektgruppen i forbindelse med Helhedsplanen. Formanden 

tager denne opgave da andre i bestyrelsen har fuldtidsarbejde og ikke kan deltage i dagtimerne. 

Bestyrelsen vil gerne deltage i samarbejde med aktivitetsudvalget. 

 

Som opfattet af H. Jacob Taaning 

Godkendt den 2.6.2016. 

 

 

Regnar Rabe      Lonnie H. Paulsen 

 

 

Hans J. Taaning  Jeanett H. Andreà  Nikolaj Winther 

 



 

 

 

 


